
delegati so sklenili

SKRAJŠAN
ZAPISNIK
9. skupnega zasedanja zbora združenega dela, zbora krajevnih
skupnosti in družbenopolitičnega zbora skupščine občine Ljub-
Ijana Vič-Rudnik, ki je bila 23. januarja 1979s pričetkom ob 16. uri.

Skupno zasedanje zborov je sklical in vodil predsednik skupš-
čine občine Vili BELIČ.

Zasedanju so prisostvovali tudi direktor strokovnih služb SIS za
ceste — mag. Jože Jenko, predsednik in člani izvršnega sveta
SO, predsednik IO občinske kulturne skupnosti Boris Makovec ter
predstavniki tiska.

Soglasno je bil sprejet naslednji

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepčnosti,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 8. skupnega zasedanja

zborov,
3. Obravnava informacije o realizaciji 10-letnega programa iz-

gradnje cest in mestnih obvoznic ter osnutka pravilnika o realiza-
ciji avtocestnega sistema,

4. Obravnava informacije o poteku gradnje objektov družbe-
nega standarda v občini Ljubljana Vič-Rudnik iz sredstev samo-
prispevka in iz drugih virov,

5. Obravnava osnutka dogovora o usklajevanju davčne politike
za leto 1979 ter osnutka odloka o spremembi odloka o davkih ob-
čanov,

6. Obravnava in sprejem predloga sklepa o potrditvi statuta
občinske kulturne skupnosti Ljubljana Vič-Rudnik,

7. Obravnava in sprejem sklepa o določitvi kraja praznovanja
občinskega praznika — 27. aprila v letu 1979.

K točki 1.
Na podlagi oddanih pooblastil in prezenčne liste DPZ je pred-

sednik skupščine razglasil sklepčnost skupnega zasedanja zbo-
rov, ker je bilo prisotnih:

— 36 delegatov zbora združenega dela od skupno 49 delega-
tov,

— 27 delegatov zbora krajevnih skupnosti od skupno 29 dele-
gatov zbora in

— 23 delegatov družbenopolitičnega zbora od skupno 30 de-
legatov zbora.

K točki 2.
Skrajšan zapisnik 8. skupnega zasedanja zborov skupščine

občine Ljubljana Vič-Rudnik z dne 26. decembra 1978 je bil brez
pripomb in dopolnitev soglasno odobren.

K točki 3.
Krajše uvodno poročilo k informaciji o izvajanju 10-letnega pro-

grama izgradnje cest v Ljubljani, ki je bila objavljena v delegatski
prilogi SML št. 8, je podal direktor strokovnih služb SIS za ceste,
mag. Jože Jenko.

V razpravi so sodelovali: Martin PEVEC — delegat DK št. 15
Hoja DSSS, Vili BELIČ, Tine BRESKVAR — delegat DK št. 48
(zasebni kmetje), Ljubka VITEZ — delegatka DK št. 13 Kem. inšti-
tut Boris Kidrič, Emil DOLČlC — predsednik DPZ, Stane TESNER
in Brane PEČAN — delegata DPZ, Slavko ZALETELJ — delegat
DK št. 22 MercatorGrosist. Na vprašanja razpravljalcev je podajal
pojasnila mag. Jože Jenko.

SKLEP: Skupščina je sprejela informacijo o izvajanju 10-let-
nega programa izgradnje cest v Ljubljani z željo, da bi bilo sodelo-
vanje skupščine in interesne skupnosti tudi v prihodnje plodno in
uspešno.

K točki 4.
Uvodno poročilo k informaciji o poteku gradnje objektov druž-

benega standarda v občini Ljubljana Vič^Rudnik iz sredstev sa-
moprispevka in iz drugih virov je podal član IS Anton BREGAR.

Informacija je bila brez razprave soglasno sprejeta.

K točki 5.
Predsednik skupščine Vili Belič je podal delegatom pojasnilo o

obravnavi predloženih aktov (osnutka dogovora in csnutka odlo-
ka) v dvofaznem postopku na občinski skupščini; član IS Ivan
Lovše pa je podal poročilo o načinu in poteku usklajevanja davčne
politike v SR Sloveniji ter s tem v zvezi o izdelavi osnutka dogo-
vora o usklajevanju davčne politike za leto 1979. Hkrati je tov.
Lovše v imenu izvršnega sveta predlagal, ker občini ustreza do-
govor o usklajevanju davčne politike iz leta 1978, naj ostanejo v
veljavi stopnje tega dogovora tudi v letošnjem letu, z razliko davka
iz OD delavcev v združenem delu v tem smislu. da se omogoči ob-
činam predpisati nižji davek od 0,5%.

V razpravi so sodelovali: Martin PEVEC, delegat DK št. 15 —
Hoja, DSSS, Tine BRESKVAR, delegat DK št. 48 — zasebni
kmetje, JanezČEBULJ. delegat DPZ, SlavkoZALETELJ, delegat
DK št. 22 — Mercator Grosist in Vili BELIČ.

Skupščina je soglasno sklenila:
1. Ker občini Ljubljana Vič-Rudnik ustreza dogovor o usklaje-

vanju davčne politike za leto 1978, naj ostanejo v veljavi stopnje
tega dogovora tudi v letu 1979 s-tem,

— da se v 4. členu, ki določa stopnjo davka iz OD delavcev do-
polni besedilo s tem, da se določi »po stopnji do 0.5%«,

— 7. člen dogovora naj ostane v veljavi v enakem besedilu in z
enakimi stopnjami kot v letu 1978, za kar naj se doseže uskladitev
med Ijubljanskimi občinami,

2. V mesecu marcu 1979 naj se skupščini predloži v razpravo
in sprejem predlog dogovora, usklajen med skupščinami občin SR
Slovenije,

3. Mnenje delegata delegacije DK št. 15 — Hoja, DSSS, da ni
mogoče primerjati in enačiti dela tistega, ki dela v združenem delu,
v TOZD,z delom potujočih zabavišč (1. točka 7. člena dogovora)
se posrfeduje v proučitev odboru udeleženk,

4. Osnutek odloka o spremembi odloka o davkih občanov naj
se dopolni in uskladi z dogovorom o usklajevanju davčne politike
za leto 1979 in kot predlog predloži zborom skupščine v mesecu
marcu t. I.

K točki 6.
Po uvodni obrazložitvi predsednika IO občinske kulturne skup-

nosti Borisa Makovca je skupščina brez razprave soglasno spre-
jela

SKLEP o potrditvi statuta občinske kulturne skupnosti Ljubljana
Vič-Rudnik.



K točki 7.
Na predlog predsedstva občinske konference SZDL je skupš-

čina soglasno sprejela

SKLEP, da se praznovanje občinskega praznika — 27. aprila
organizira v letu 1979 na območju krajevne skupnosti Krim-Rud-
nik.

Seja je bita zaključena ob 18. uri.
Zapisnik izdelala:
Marja Mihelič. I. r.

Predsednik skupščine:
VILI BEUC, I. r. SKRAJŠAN

ZAPISNIK
8. seje družbenopolitičnega zbora skupščine občine Ljubljana
Vič-Rudnik, ki je bila 23. januarja 1979 po končanem skupnem
zasedanju vseh zborov. v

Sejo družbenopolitičnega zbora je sklical in vodil predsednik
zbora Emil DOLČIČ.

Poleg delegatov so seji prisostvovali tudi Rudi Lampret, član IS
SML in načelnik uprave za LO, Janez Vrhovec, podpredsednik IS
SO, Janez Jagodič, sekretar skupščine občine in Alojz Okorn,
svetovalec za LO.

Zbor je soglasno sprejel naslednji

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepčnosti seje zbora,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 7. seje zbora,
3. Obravnava osnutka programa skupščine občine in predloga

programa izvršnega sveta za leto 1979,
4. Obravnava osnutka odloka SML o službi za opazovanje, jav-

Ijanje, obveščanje in alarmiranje v mestu Ljubljana,
5. Obravnava osnutka odloka SML o organizaciji in delovanju

štaba civilne zaščite mesta Ljubljana,
6. Predlogi in vprašanja delegatov.

K točki 1.
Predsednik zbora je razglasil sklepčnost seje, ker je bilo prisot-

nih 23 delegatov zbora od skupno 30 delegatov.
Izostanek s seje so opravičili: Vida Potokar, Ema Durjava, Vera

Gorjup, Franc Krumberger, Jože Modic, Breda čižmek, Gabrijel
Trček in Rudi Ziernicki.

K točki 2.
Skrajšan zapisnik 7. seje družbenopolitičnega zbora z dne 26.

decembra 1978 je bil brez pripomb in dopolnitev soglasno odo-
bren.

K točki 3.
V r azpravi o osnutku programa skupščine občine za leto 1979 in

o predlogu programa izvršnega sveta za to leto so sodelovali.
Janez Vrhovec, Janez Jagodič, Janez čebulj, Franc Malovrh, Mile
Škabar, Nataša Kovač in Emil Dolčič.

Po razpravi je zbor sklenil podati k predloženima programoma
naslednje predloge:

1. problematiko in delovanje samoupravnih interesnih skupno-
sti v občini mora izvršni svet tekoče kontinuirano spremljati in
obravnavati, zato je potrebno v tem smislu dopolniti program IS,

2. kolikor ni predvidena obravnava v programu mesta in re-
publike, naj se v program skupščine vkijuči obravnava:

— informacije o poteku in uresničevanju sporazuma o izgradnjt
študentskih in dijaških domov,

— problematike financiranja in zagotavljanja dokumentacije za
izvedbo mladinske delovne akcije Pot spominov in tovarištva,

— problematike družbene prehrane v občini,



3. na prihodnji seji bodo delegati zbora razpravljali in sklepali o
predlogu tistih zadev, o katerih bi moral DPZ razpravljati pred za-
sedanjem ostalih zborov občinske skupščine.

K točki 4.
Načelnik uprave za LO Rudi Lampret je delegatom zbora podal

krajše pojasnilo posameznih členov odloka o službi za opazova-
nje, javljanje, obveščanje in alarmiranje. Odlok je namreč zaup-
nega značaja in delegatom predhodno ni bil posredovan v pismeni
obliki.

V razpravi so sodelovali: Stane Smole, Mile Škabar, Brane
Pečan, Emil Dolčič in Rudi Lampret. . „« ^ 4 ;. •. •

Sklep:
Družbenopolitični zbor podpira sprejem predloženega odloka,

vendar podaja naslednje predloge in pripombe:
1. v osnutku odloka manjka člen 7,
2. v zadnjem odstavku 6. člena naj bi se predvidela naslednja

notranja organizacija mestnega centra:
— skupina za operativne zadeve,
— skupina za tehnične službe,
— skupina za posredovanje informacij in vzdrževanje zvez,
3. v 8. členu bi kazalo izraz »od elementov službe« zamenjati s

primernejšim besedilom,
4. v 14. členu je dikcija »vodja službe za zveze«, vendar glede

na predvideno organizacijo službe ni primerna, zato naj se besedi
»za zveze« črta. .

K točki 5.
Krajše uvodno pojasnilo k osnutku odloka SML 0 organizaciji in

delovanju štaba in enot civilne zaščite mesta Ljubljana je podal
Rudi Lampret.

V razpravi so sodelovali: Mile Škabar, Rudi Lampret in Emil
Dolčič. %,

Sklep:
Družbenopolitični zbor podpira sprejem odloka o organizaciji in

delovanju štaba in enot civilne zaščite mesta Ljubljana s pripom-
bo, da dikcija 7. člena »da se v dejavnost CZ vključujejo komunal-
ne, zdravstvene, veterinarske, gradbene, prometne in druge or-
ganizacije ...« ni v skladu s členoma 167. in 171. zveznega za-
kona o LO ter s členi 147., 180., 182., 185. in 200. republiškega
zakona o LO, kjer je določeno, da organizacije »morajo sodelova-
ti«. Tudi 3. stavek obrazložitve k osnutku odloka, da se delovne
organizacije v celoti vključijo v dejavnost CZ,ni v skladu z 8. in 9.
členom republiške uredbe z zakonsko močjo o delovanju gradbe-
ništva, kjerjepredvidenavključitev»delazmogljivostiorganizacije
za pomoč enotam CZ«.

K točki 6.
Delegat Jože Gerkšič je glede na 4. člen samoupravnega spo-

razuma o ustanovitvi SIS za razvoj kmetijstva v občini sodil, da bi
morale tudi tiste organizacije s sedežem izven občine Ljubljana
Vič-Rudnik, ki opravljajo »črno trgovino« na območju občine, pri-
spevati 0,15 din od žive teže odkupljene živine. Postavil je vpra-
šanje, ali je predviden sprejem občinskega odloka ali republi-
škega zakona, ki bi obvezoval delovne organizacije za to plačilo.

Delegat Stane Tesner je opozoril, da je bil posredovan obrtni-
kom v podpis samoupravni sporazum o združevanju sredstev za
financiranje LO s strani oddelka za Ijudsko obrambo občinske
skupščine, vendar brez pojasnila, komu naj se podpisani spora-
zum vrne. Primerno bi bilo, da bi v bodoče priložili takim in podob-
nim pošiljkam ustrezno pojasnilo — dopis, ali celo kuverto z na-
slovom pošiljatelja.

Na opozorilojepodal krajšepojasnilotov. Okorn, svetovalecza
LO pri občinski skupščini.

Delegat Janez Čebulj je predlagal, naj bi se delegati v prihodnje
vzdržali kajenja na seji.

Seja je bila zaključena ob 19.30 uri.
Zapisnik izdelala:
Marja Mihelič, I. r.

PREDSEDNIK ZBORA:
Emil Dolčič, I. r.



SKRAJŠAN
ZAPISNIK

10. seje zbora združenega dela skupščine občine Ljubljana Vič-
Rudnik, ki je bila dne 23. januarja 1979 po končani seji vseh zbo-
rov.

Sejozbora združenega dela je sklical in vodil predsednik zbora
tov. Stojan GOMEZELJ.

Sprejel je bil naslednji

DNEVNI RED: •

1. Ugotovitev sklepčnosti in verifikacija pooblaslil,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 9. seje zbora združenega

dela,
3. Obravnava in sprejem predloga odloka o določitvi zemljišč,

ki so namenjena za stanovanjsko kompleksno graditev na ob-
močju VS-225^1 — Kamnik pod Krimom,

4. Obravnava in sprejem predloga samoupravnega spora-
zuma o ustanovitvi samoupravne interesne skupnosti za razvoj
kmetijstva občine Ljubljana Vič-Rudnik,

5. Obravnava in sprejem predloga spremembe dogovora o za-
gotavljanju sredstev za delo Temeljnega sodišča in Temeljnega
javnega tožilstva v Ljubljani,

6. Obravnava osnutka odloka o reji, registraciji in označevanju
psov ter ostalih domačih živali,

7. Obravnava osnutka programa skupščine in obravnava pro-
grama izvršnega sveta za leto 1979,

8. Obravnava gradiva za 10 sejo zbora združenega dela SML,
ki bo v četrtek, dne 1 februaija 1979 ter določitev delegatov za to
sejo,

9. Vprašanja in predlogi delegatov.

K TOČKI 1
Na podlagi oddanih pooblastil delegatov je bilo ugotovljeno. da

jeod49delegatov zborazdiuženega deia pu&otnih 37 delegalov.
Seje zbora združenega dela se niso udeležili delegati naslednjih

delegatskih konfeienc.
— DK št. 6 — IGO.
— DK št. 9 — ISKRA-TOZD Tov elekti. msti Hotjul.
— DK št. 14 — Slovenijales, Žičnica. D&SP.
— DK št 19 — Zmaga,
— DK št. 20 — Slovenijales-TOZD Lesni in giadbeni mateiial,
— DK št. 21 — Tiskarna Ljubljana.
— DK št. 25 — HP Kolinska-TOZD Vinocet.
— DK št. 29 — Inženirski biio Elektioprojekt.
— DK št 30 — KIP,
— DK št. 43 — Zdravstveni dom Ljubljana-TOZD Osnovno

zdravstvo Vič-Rudnik.
— DK št. 44 — Obrtniki,
— DK št. 45 — DO Ljubljanske mlekatne-TOZD Posestvo.

K TOČKI 2.
Sklep: Zbor združenega dela je brez pnpomb soglasno sprejel

skrajšan zapisnik 9 seje zboia združenega dela z dne 26 de-
cembra 1978.

K TOČKI 3.
Krajšo obrazložitev k predlogu odloka o določitvi zemljišč, ki so

namenjena za stanovanjsko kompleksno graditev na območju
VS-225/1 Kamnik pod Krimom je podal tov. LEKŠAN Jože, član
IS. Hkrati posreduje stališče statutarno-pravne komisije SO Ljub-
Ijana Vič-Rudnik, da se uvod odloka v čistopisu glasi: »Na podlagi
3. člena zakona o prenehanju lastninske pravice in drugih pravic
na zemljiščih namenjenih za kompleksno gradilev (Uradni list
SRS, št. 19-910/76) ter 175. člena statuta občine Ljubljana Vič-
Rudnik (Uradni list SRS, št. 2-81/78) je skupščina občine Ljub-
Ijana Vič-Rudnik« itd.

DK št. 48 — Delegacija zasebnih kmetovalcev in DK št. 46
Kmetijske zadruge Ljubljana, delegat KRNEC Aleš predlaga
zboru združenega dela, da ponovno naloži obvezo, ki je bila spre-
jeta v postopku osnutka odloka predstavnikom krajevne skupnosti
Podpeč-Preserje in stanovanjskezadruge MOJ DOM Podpeč, da
se pred realizacijo zazidalnega načrta v odškodninskem postopku
za odvzeta kmetijska zemljišča prizadetim zagotovi drugo pri-
merno nadomestno zemljišče oziroma morebitno denarno od-
škodnino.

DK št. 48 — Zasebni kmetje, delegat BRESKVAR Tine ni pre-
pričan, če posebni sklep zbora združenega dela obvezuje izva-
jalce odloka, da realizirajo predlagano obvezo.

Tov. LEKŠAN Jože obrazloži pravice lastnikov kmetijskih zem-
Ijišč v odškodninskem postopku in možnosti, ki jih omogočajo po-
zitivni predpisi na tem področju.

SKLEP:
1. Zbor združenega dela je soglasno sprejel predlog odloka o

določitvi zemljišč, ki so namenjena za stanovanjsko kompleksno
graditev na območju VS-225/1 Kamnik pod Krimom s pripombo
statutarno-pravne komisije SO, ki je redakcijske narave. Pri-
pomba je navedena v uvodu obrazložitve te točke

2. Zbor združenega dela ponovno nalaga obvezo, ki je bila
sprejeta v fazi osnutka odloka, predstavnikom krajevne skupnosti
Podpeč-Preserje in stanovanjske zadruge »MOJ DOM« Podpeč.
da se pied realizacijo zazidalnega načrla v odškodninskem po-
stopku za odvzeta kmetijska zemljišča prizadetim lastnikom zago-
tovi drugo piimemo nadomestno zemljišče oziroma morebitno
denarno odškodnmo

K TOČKI 4.
Krajši uvod k predlogu samoupravnega spoiazuma o ustanovi-

tvi samoupravne interesne skupnosti za tazvoj kmetijstva občine
Ljubljana Vič-Rudnikjepodal tov PRAINTZmž. Diago. vodja od-
seka za kmetijstvo v upravi SO .

SKLEP:
Zbor združenega dela je soglasno bt ez pripomb sprejel samou-

pravni spotazum o ustanovitvi samoupravne interesne skupnosti
za razvoj kmetijstva občine Ljubljana Vič-Rudnik.

K TOCKI 5.
Krajšo uvodno obrazložitev k predlogu sprememb dogovora o

zagoiavljanju sredstev za delo Temeljnega sodišča in Temeljnega
javnega tožilstva v Ljubljani je podal tov. LOVŠE Ivan, član IS SO.

SKLEP:
Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb sprejel predlog

sprememb dogovora o zagolavljanju sredstev za delo Temelj-
nega sodišča in Temeljnega javnega tožilstva v Ljubljani.



K TOČKI 6.
Uvodno obrazložitev k osnutku odloka o reji, registraciji in ozna-

čevanju psov ter ostalih domačih živali sta podala tov. PRAINTZ
inž. Drago in VILAR Francter predlagala naslednje spremembe in
dopolnitve:

— 1. odstavek 3. člena se spremeni in glasi:
»Posestnik psa mora psa, starejšega od štirih mesecev^prijaviti

v 8 dneh«,
— 4. spremenjeni člen se glasi: '
»Lastnik prijavi psa Veterinarski postaji Krim Grosuplje, Gro-

suplje, Tovarniška 32 (v nadaljnjem besedilu: pooblaščeni veteri-
narski organizaciji), ki vodi evidenco o prijavi, odjavi in cepljenju
psov,

Vsak torek od 16. do 17. ure pa ga lahko prijavi tudi v ambulantni
kliniki TOZD za veterinarstvo BF, Cesta v Mestni log 47, Ljublja-
na«,

— 1. odstavek 15. člena se spremeni in glasi:
»Psi starejši od štirih mesecev morajo biti preventivno cepljeni

proti steklini«,
— v 25. členu se v začetku stavka beseda »druge živali« pra-

vilno glasi »divje živali ...«
DK št. 41 — Veterinarski zavod Slovenije tov. TAJNŠEK Tone

predlaga spremembo v 4. odstavku 11. člena odloka, ki določa
oblikovanje komisije in sicer se pri referentu za kinologijo črta:
»področne lovske družine«.

DK št. 12 — Ilirija-Vedrog, TOZD llirija, delegatka KRALJ Zorka
vprašuje,zakaj ni prepovedana reja psov v stanovanjskih blokih?

Odgovor na to vprašanje je podal tov. Vilar Franc, ki poudarja,
da to vprašanje ustrezno urejuje osnutek obravnavanega odloka.

SKLEP:
Zbor združenega dela je soglasno sprejel osnutek odloka o reji,

registraciji in označevanju psov ter reji ostalih domačih živali s pri-
pombami ter spremembami, ki so bile posredovane na seji zbora.

K TOČKI 7.
Zbor združenega dela k osnutku programa skupščine občine in

programu izvršnega sveta za leto 1979 ni imel pripomb, dopolni-
tev in stališč.

K TOČKI 8.
Delegati zbora združenega dela na gradivo za 10. sejo skupš-

čine mesta Ljubljane niso imeli pripomb ali posebnih stališč.
Za 10. sejo skupščine mesta Ljubljane je zbor združenega dela

določil naslednje delegate:
Področje gospodarstva:
— IVANČIČ Franc, DK št. 11, Ilirija-Vedrog, DSSS.
— PEVEC Martin, DK št. 15, Hoja, DSSS,
— OGRIN Rudolf, DK št. 23, Mercator, DSSS,
— VOGELNIK inž. Jani, DK št. 31, Kom. podjetje Lj. TOZD

Komunalne gradnje.
Področje kulture in prosvete:
— BRVAR Roman, DK št. 34, Mladinski dom »Malči Beličeve«
— TAJNŠEK Tone, DK št. 41, Veterinarski zavod Slovenije.
Področje zdravstva in sociale:
— ZASTAVNIK Marija, DK št. 42, Center za socialno delo

Vič-Rudnik.
Področje kmetijstva:
— BRESKVAR Tine, DK št. 48, Skupnost kmetov nekooperan-

tov.
Delegat s področja obrtne dejavnosti se ni udeležil seje občin-

ske skupščine.
Zbor združenega dela predlaga, da se za 11. sejo skupščine

mesta Ljubljane, ki bo predvidoma 1. marca 1979,dcloči delegat^
delegirane za 10. sejo ZZD občinske skupščine, ki bo dne 20. fe-
bruarja 1979 iz naslednjih delegatskih konferenc:

— DK št. 4 — Iskra TOZD SEM,
— DK št. 16 — HOJA-TOZD Galanterija Podpeč,
— DK št. 25 — Kolinska-TOZD Vinocet,
— DK št. 32 — SGP Grosuplje-TOZD Splošne gradnje,
— DK št. 37 — Šolske delavnice TŠ,
— DK št. 40 — Fakulteta za naravoslovje in tehnologijo,
— DK št. 43 — Zdravstveni dom Ljubljana-TOZD Osn. zdravs.

Vič-Rudnik,
— DK št. 44 — Obrtniki,
— DK št. 46 — Kmetijska zadruga Ljubljana.

K TOČKI 9.
Vprašanja in predlogi delegatov:-
— DK št. 12 — Ilirija-Vedrog-TOZD llirija, delegatka KRALJ

Zorka vprašuje,zakaj občina Ljubljana Vič-Rudnik ne uredi s ko-
munalno ter inšpekcijsko službo za čiščenje hodnikov in cestišč.
Niti Tržaška cesta, ki je glavna skozi Viqni vzdrževana, da o stran-
skih cestah ne govorimo. Zakaj se to ne ukrepa s sankcijami?

V pismeni obliki pa sta dostavili delegatska vprašanja
— DK št. 2 — Inštitut »Milan Vidmar« je postavil vprašanje

glede visokih stroškov plina za ogrevanje (območje Murgel) in in-
formacije o poteku gradnje objektov družbenega standarda v ob-
čini Ljubljana Vič-Rudgik iz sredstev samoprispevka in drugih
virov.

— DK št. 15 — HOJA, DSSS je postavila delegatsko vprašanje
glede uvedbe krožnega mestnega prometa VA št. 1 — Mestni log.

Seja zbora združenega dela je bila zaključena ob 19. uri.
Zapisnik sestavil:
Tone Pokovec, I. r.

Predsednik ZZD:
Stojan Gomezelj, I. r.



SKRAJŠAN
ZAPISNIK
10. seje zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljubljana
Vič-Rudnik, ki je bila v torek, dne 23. januarja 1979 po končani
skupni seji vseh zborov.

Sejo zbora je sklicala in vodila predsednica zbora Jožica KRIŠ-
TOF.

Sprejet je bil naslednji

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepčnosti in verifikacija pooblastil,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 9. seje zbora krajevnih

skupnosti,
3. Obravnava in sprejem predloga odloka o določitvi zemljišč,

ki so namenjena za stanovanjsko kompleksno graditev na ob-
močju VS-225/1 — Kamnik pod Krimom,

4. Obravnava in sprejem predloga samoupravnega spora-
zuma o ustanovitvi samoupravne interesne skupnosti za razvoj
kmetijstva občine Ljubljana Vič-Rudnik,

5. Obravnava in sprejem predloga spremembe dogovora o za-
gotavljanju sredstev za delo Temeljnega sodišča in Temeljnega
javnega tožilstva v Ljubljani,

6. Obravnava o osnutku odloka o reji, registraciji in označeva-
nju psov ler ostalih domačih živali,

7. Obravnava osnutka programa skupščine in obravnava pro-
grama izvršnega sveta za leto 1979,

8. Obravnava gradiva za 11. sejo zbora občin SML in določitev
delegatov za to sejo,

9. Vprašanja in predlogi delegatov.

K TOČKI 1. UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI IN VERIFIKACIJA
POOBLASTIL

Na podlagi oddanih pooblastil je bilo ugotovljeno, da je seja
sklepčna. Na seji je bilo prisotnih 27 delegatov od skupno 29.

Seje zbora se niso udeležili delegati delegacij krajevnih skup-
nosti Črni vrh (upravičeno odsoten) in Notranje gorice.

K TOČKI 2. ODOBRITEV SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 9. SEJE
ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI

V razpravi so sodelovali Jože LEKŠAN — član IS SOb, Jožica
KRIŠTOF — predsednica zbora in Igor JOŠT.

Ob odobritvi skrajšanega zapisnika 7. in 8. seje zbora na seji
zbora, dne 26. decembra 1978 je bilo sprejeto stališče, da se pri
skrajšanem zapisniku 8. seje zbora ponovno preveri drugi del
sklepa, ki se nanaša na izvajanje odloka o dopolnitvah in spre-
membah zazidalnega načrta za del območja zazidalnega otoka
VS-7 Brdo-Vrhovci ter posreduje krajevni skupnosti Brdo pi-
smeno stališče.

— po predlogu izvršnega sveta skupščine občine je bilo posre-
dovano naslednje stališče — predlog za spremembo drugega
dela sklepa zgoraj omenjenega odloka,

— pri izvajanju odloka se upoštevajo sledeče ugotovitve:

a) črta se predvidena dozidava vrstne hiše tov. Jakliča ob so-
sedu Grdadolniku nasproti trgovine Brdo zaradi ustreznega obli-
kovanja trga na tem območju,

b) sprejme se predlog Anice Kobe za lokacijo stanovanjske
hiše ob cesti na Brdo, nasproti avtobusnega postajališča,

c) morebitna problematika dovoza k VVZ Brdo se naj razreši z
lokacijsko dokumentacijo za VVZ Brdo.

Izvršni svet je predlagal, da se zgoraj omenjeni del sklepa, ki se
nanaša na izvajanje odloka.uvrsti oziroma sprejme kot sestavni
del zapisnika.

Predlagalelj mora naknadno posredovati še odgovor na dve de-
legatski vprašanji, posredovani s strani delegacije KS Brdo na seji
zbora krajevnih skupnosti, dne 26. decembra 1978.

Delegacija KS Krim-Rudnik je posredovala ygotovitve-pri-
pombe k točki 13. skrajšanega zapisnika seje zbora in sicer:

— pripominjajo, da je zadnji odstavek v popolnem nasprotju s
sklepom zbora, ki je v celoti potrdil pismena stališča delegacije KS
Krim-Rudnik, zato naj se ustrezno spremeni v skladu z dostavlje-
nimi pismenimi pripombami.

Delegacija zahteva kopijo celotnega zapisnika, stenogram ozi-
roma magnetofonski posnetek.

Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel zapisnik 9. seje
zbora skupaj s predlogi izvršnega sveta, ki se nanašajo na izvaja-
nje odloka o dopolnitvah in spremembah zazidalnega načrta za
del območja zazidalnega otoka VS-7 Brdo-Vrhovci.

K TOČKI3. OBRAVNAVAIN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O
DOLOČITVI ZEMLJIŠC, Kl SO NAMENJENA ZA STANOVANJ-
SKO KOMPLEKSNO GRADITEV NA OBMOCJU VS-225/1 —
KAMNIK POD KRIMOM

Uvodno poročilo je podala Darka MEJAČ — vodja odseka za
premoženjsko-pravne zadeve.

Razprave ni bilo.

SKLEP:
Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel predlog odloka o

določitvi zemljišč, ki so namenjena za stanovanjsko kompleksno
graditev na območju VS-225/1 — Kamnik pod Krimom s pripombo
statutarno-pravne komisije, ki je redakcijske narave (citiranje
ustreznega člena in veljavnega statuta občine).

K TOČKI 4. OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SAMOU-
PRAVNEGA SPORAZUMA O USTANOVITVI SAMOUPRAVNE
INTERESNE SKUPNOSTI ZA RAZVOJ KMETIJSTVA OBČINE
LJUBLJANA VlC-RUDNIK '

Kratko uvodno poročilo je podal France MARTINEC — pred-
sednik IS SOb.

V razpravi so sodelovali Jože CIGLER — delegat KS Milan Če-
snik, Ivo ZALAR — sekretar IS SOb in Vili BELIČ — delegat KS
Rožna dolina in France MARTINEC.

SKLEP:
Zbor krajevnih skupnosli je soglasno sprejel predlog samou-

pravnega sporazuma o ustanovitvi samoupravne interesne skup-
nosti za razvoj kmetijstva občine Ljubljana Vič-Rudnik skupaj z
dodatnim stališčem, da se ugotovi,koliko mora biti najmanj podpi-
snikov, da stopi sporazum v veljavo.

K TOČKI 5. OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SPRE-
MEMBE DOGOVORA O ZAGOTAVLJANJU SREDSTEV ZA
DELO TEMELJNEGA SODIŠČA IN TEMELJNEGA JAVNEGA
TOŽILSTVA V LJUBLJANI

Uvodno poročilo je podal Ivo ZALAR — sekretar IS SOb. Raz-
prave ni bilo.

SKLEP:
Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb sprejel

predlog spremembe dogovora o zagotavljanju sredstev za delo
Temeljnega sodišča in Temeljnega javnega tožilstva v Ljubljani.



K TOČKI 6. OBRAVNAVA OSNUTKA ODLOKA O REJI, REGI-
STRACIJI IN OZNAČEVANJU PSOV TER OSTALIH DOMAČIH
ŽIVALI

Uvodno poročilo je podal predstavnik Veterinarske postaje Krim
Grosuplje — Franc VILAR.

V razpravi so sodelovali Jože CIGLER — delegat KS Milan Če-
snik in Jože KAVČIČ — delegat KS Polhov Gradec.

Posredovane so bile sledeče pripombe in dopolnitve:
— pri 6. členu manjka določba, da mora imeti pes na vratu

znamko,
— 7. člen naj se spremeni in glasi: Psom je potrebnozagotoviti

ustrezen obrok hrane, stalno svežo pitno vodo, pozimi toplo in
suho zavetje, poleti pa primeren senčnat prostor,

— 8. člen: Posestnik psa mora skrbeti, da pes ne ogroža Ijudi in
živali ter omogoči varen dostop uradnim osebam in osebam, ki
opravljajo družbeno pomembno delo (nadaljuje se v redu),

— 13. člen: Pse ni dovoljeno voditi v javne in poslovne prosto-
re, razen če je vstop izrecno dovoljen^ne pa obratno,

— 27. in 28. člen: Prekrški niso dovolj jasno opredeljeni,iz 27.
člena ni razvidno, kdo je dolžan poskrbeti, da se pes da v veteri-
narsko nadzorstvo, to tudi ni jasno iz 17. člena,

— 1. odstavek 3. člena se spremeni in glasi:
»Posestnik psa mora psa, starejšega od štirih mesecev,prijaviti

v 8 dneh«,
— 4. spremenjeni člen se glasi:
»Lastnik prijavi psa Veterinarski postaji Krim Grosuplje, Gro-

suplje, Tovarniška 32 (v nadaljnjem besedilu: pooblaščeni veteri-
narski organizaciji), ki vodi evidenco o prijavi, odjavi in cepljenju
psov.

Vsak torek od 16. do 17. ure pa ga lahko prijavi tudi v ambulantni
kliniki VTOZD za veterinarstvo BF, Cesta v Mestni log 47, Ljublja-
na«. :£,-

— 1. odstavek 15. člena se spremeni in glasi:
»Psi starejši od štirih mesecev morajo biti preventivno cepljeni

proti steklini«,
— v 25. členu se v začetku stavka beseda »druge živali« pra-

vilno glasi: »divje živali ...«,
— ali ne bi bilo primerno opredeliti,katere zelenice in parki pri-

dejo pod omenjeno prepoved iz 10. člena osnutka odloka.

SKLEP: ; - , 'MV^ _
Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel osnutek odloka o

reji, registraciji in označevanju psov ter ostalih domačih živali sku-
paj s priporočilom, naj skuša predlagatelj pripombe,dane v raz-
pravifupoštevati pri oblikovanju predloga akta.

K TOČKI 7. OBRAVNAVA OSNUTKA PROGRAMA SKUPŠČINE
IN OBRAVNAVA PROGRAMA IZVRŠNEGA SVETA ZA LETO
1979

Uvodne obrazložitve ni bilo. V razpravi so sodelovali Jože
KAVČIČ — delegat KS Polhov Gradec, Jože CIGLER — delegat
KS Milan Česnik in France MARTINEC — predsednik IS SOb.

— Predlaga se dopolnitev programa izvršnega sveta na pred-
log delegacije KS Polhov Gradec z obravnavo osnutka zazidal-
nega načrta za predel Polhovega Gradca, kar je opredeljeno v
srednjeročnem programu.

— Delegacija KS Milan Česnik predlaga, da se ob zaključku
leta pripravi celoten pregled vseh delegatskih vprašanj in odgovo-
rov nanje, prav tako pa tudi pregled vseh sprejetih sklepov in kako
se le-ti realizirajo,

— Pri analizi poslovanja delovnih organizacij bi bilo potrebno
napraviti tudi analizo realizacije sprejetih planov,

— Analizo o delovanju družbene samozaščite naj obravnavajo
vsi zbori in ne le družbenopolitični zbor, ker je omenjena proble-
matika pomembna tudi za ostale zbore.

K TOČKI 8. OBRAVNAVA GRADIVA ZA 11. SEJO ZBORA
OBČIN SML IN DOLOČITEV DELEGATOV ZA TO SEJO

K gradivu za 11. sejo zbora občin SML, ki bo v četrtek, dne 1. fe-
bruarja 1979,niso bile oblikovane dodatne spremembe ali dopol-
nilni predlogi.

Zbor krajevnih skupnosti je delegiral na 11. sejo zbora občin
SML

— delegata KS Dobrova — Ivana Setnikarja,
— delegata KS Horjul — Franca Trčka,
— delegata KS Lavrica — Jožeta Janežiča,
— delegata KS Velike Lašče — Olgo Mišič,
— delegata KS Barje — Štefana Žuno,
— delegata KS Malči Beličeve — Jožeta dr. Lovšina.
12. seje zbora občin SML (februarske) se bodo udeležili dele-

gati delegacij krajevnih skupnosti Trnovo, Vič, Kozarje, Rob, Tur-
jak in Želimlje.

K TOČKI 9. DELEGATSKA VPRAŠANJA

Pismena delegatska vprašanja so posredovali:

1. Delegacija KS Horjul:
— prosijo za utemeljitev spremembe glede določitve kraja

praznovanja občinskega praznika?
— ker želi delegacija krajanom čim točneje pojasniti stanje

glede izgradnje obrata Žimnica na Ljubljanici, prosijo za pojasnilo
glede pridobitve dokumentacije za gradnjo omenjenega objekta?

— glede na narodni dohodek se je naša občina znašla med ne-
razvitimi. Ali bomo z realizacijo srednjeročnega programa napre-
dovali tudi v odnosu z drugimi občinami Slovenije?

— v Horjulski dolini imamo večji kompleks zemljišča last Ljub-
Ijanskih mlekarn. Približno polovico imajo kmetje v najemu, ostalo
je kmetijsko nepomembno. Ali je v načrtu sodobnejše in dono-
snejše gospodarjenje s tem zemljiščem?

— delegacija predlaga v postavko komunala — ceste, da se v
letu 1979 izdela projekt za razširitev ceste Horjul—Koreno in Hor-
jul—Samotorica.

2. Delegacija KS Barje:
— krajevna skupnost Barje ima odobrenih 20 milijonGv starih

dinarjev in 30 milijonov starih dinarjev dotacije. Prejela pa je do
sedaj le 20 milijonov starih dinarjev. Na kateri naslov je bilo posla-
nih 30 milijonov starih dinarjev oziroma, kdaj bodo sredstva naka-
zana?

3. Delegacija KS Dobrova:
— predlagajo, naj se vnese v program skupščine občine tudi

sprejem odloka o obveznem odvozu smeti, v katerem bo vklju-
čeno področje krajevne skupnosti Dobrova, Stranska vas, Razori,
Šujica in Gaberje.

4. Delegacija KS Vnanje gorice: v
— zanima nas, ali je predvidena razširitev zazidalnih otokov.

Predlog krajevne skupnosti je bil podan leta 1976 za dopolnitev
zazidalnega okoliša.

— kdaj lahko pričakujemo nov zazidalni načrt?
Ustno delegatsko vprašanje je posredovala:
5. Delegacija KS Barje:
— urgirajo odgovor na delegatsko vprašanje#postavljeno na 8.

seji zbora, dne 5. decembra 1978.
Tajnik zbora KS:
Igor Jošt, I. r. : ,

-.•.••' Predsednik zbora KS:
• . v ,'. ' JOŽICA KRIŠTOF, I. r.


